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Op te bergen 
in de band van 
3 februari 2010 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Omgevingsbeleid 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 13 januari 2010 

 
 
 
 

Samenvatting 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid 
 
Woensdag 13 januari 2010 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 13 januari 2010 is als bijlage opge-
nomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
mevr. J.M. Pannekoek-van Toor (voorzitter) 
J.A. van Berkum (ChristenUnie) 
L. Bomhof (VVD) tot 16:48 uur (agendapunt 9) 
K.R. Dijkstra (PvdA) tm agendapunt 7 
H.R. Hornstra (PvdA) 
K. Kuipers (GroenLinks) vanaf 15:27 uur 
G. van der Laan (SP) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
A.G.H. Peters (CDA) 
mevrouw G. Seinen (CDA) 
J. Slagter (PvdA) 
A.Timmerman (VVD) 
R. Westerhof (SP) 
Th.J. Wijbenga (CDA) 
B.J. Ziengs (VVD) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw A. Haarsma (PvdA) 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) tot 16:49 uur 
R.W. Munniksma (PvdA) 
J.H. Bats (VVD) tm de rondvraag 
 
 
 

Afwezig: 
mevrouw K.J. Datema-Klöpping (SP) 
R. Fokkens (PvdA) 
H. Lammers (CDA) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom in dit voor deze commissie span-
nende jaar 2010. Het jaar waarin in het nieuwe Omgevingsbeleid zal worden vastgesteld. 
De fractie van GL verzoekt om de agendapunt 9, Evaluatie van de Ruimte voor Ruimteregeling te 
verplaatsen naar de volgende vergadering. Op die manier kan de op 12 januari 2010 ontvangen brief 
van LTO-Noord over dit onderwerp bij de beraadslaging worden betrokken. 
De overige fracties stemmen hier niet mee in.  
Hieruit volgt dat de agenda ongewijzigd wordt vastgesteld. 

 
2. Samenvatting vergadering 25 november en 16 decem ber 2009 en de lijst van toezeggingen 
De lijst van toezeggingen worden door de gedeputeerden Klip, Haarsma en Munniksma nader monde-
ling toegelicht. Gedeputeerde Bats heeft voorafgaand aan de vergadering een toelichtende memo 
toegezonden.  
De hiermee aangepaste lijst is als bijlage bij deze samenvatting gevoegd. 
 
De samenvatting wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De fractie van het CDA verzoekt om de brieven van Maatschap Wicherink-Steenblik en Maatschap 
Brinkman over het Amerdiep niet door de fracties maar door GS te laten afhandelen. 
De overige fracties stemmen hier mee in. 
Gedeputeerde Munniksma zegt toe de antwoord reacties van GS op deze brieven in afschrift naar de 
commissie toe te zenden (JSt: d.d. 15.01.2010 via de mail toegezonden) 
 
Voor het overige wordt de lijst met ingekomen stukken conform vastgesteld. 
 
De fractie van GL spreekt haar verbazing uit over de summiere reactie van GS op de inspraak reacties 
op het Ontwerp-Omgevingsvisie Drenthe (A5). GL zal hier t.z.t. op terugkomen. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van GL stelt vragen over mogelijke sluiting van het station Bargeres bij opening van het 
station Delftlanden (Emmen-zuid) 
Samengevat geeft het college van GS de volgende reactie.  
Sinds december 2007 is de provincie verantwoordelijk voor deze spoorlijn. Daarvoor het Rijk. Bij over-
name is uitgegaan van het niet meer open houden van station Bargeres.  
De commissie ontvangt binnenkort de bestekken van de Vechtdatllijnen. Agendering behoort tot de 
mogelijkheden (JSt: zie statenzending 15.01.2010).  
Gedeputeerde Bats zegt het volgende toe. Bij de gemeente Emmen, Prorail en de Minister van V&W 
te zullen informeren of de door hem geciteerde brieven over het station Bargeres beschikbaar kunnen 
worden gesteld aan de commissie. 
 
De fractie van PvdA stelt vragen over de voortgang van de verbreding N33 tot autoweg.  
Samengevat geeft het college van GS de volgende reactie. 
Vooralsnog worden alle projecten opgenomen in de uitvoering van de N33. Het soort rotonde bij Zuid-
broek moet nog worden uitgezocht. Verwacht wordt dat vóór de zomer van 2010 de ter visielegging 
wordt geregeld. 
 

 
 
5. Statenstukken/brieven 
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5a. Brief van 19 november 2009 over Motie energieto evoerwetgeving (‘Einspeizegesetz’) 
Inhoud van de brief: GS geven terugkoppeling op de actie die zij hebben genomen op de op 22 april 
2009 aanvaarde motie M4 Energietoevoerwetgeving. Hierin worden zij gevraagd om een drietal on-
derdelen te ontplooien: een vergelijking tussen het Duitse en het Nederlandse systeem, het regelen 
van voorrang voor duurzame energie boven ‘grijze’ energie en het bewegen van het ministerie van EZ 
om versneld tot een vorm van feed-in wetgeving te komen. GS adviseren PS om hun bevindingen 
voor kennisgeving aan te nemen.  
  
Samenvattende reactie van de fracties 
Alle fracties kunnen zich vinden in de uitwerking van de motie. Het CDA, die destijds tegen de motie 
was, blijft van mening dat een motie niet noodzakelijk was geweest, maar vindt het wel belangrijk dat 
groene energie in de praktijk werkt en dus op het net kan, als het beschikbaar is. GS moeten hierbij 
wel een vinger aan de pols houden. Het CDA informeert ook naar de voortgang van het TenneT tra-
ject. GL wil weten of de EPC norm vertragend werkt, wat niet de bedoeling was. Ook is GL verbaasd 
dat er zo weinig schot in de zaak zit ondanks alle bemoeienis van de gedeputeerde. 
SP zou het mooi vinden als de initiatieven zouden opgaan in het actieplan K&E. 
De PvdA vindt de aanbevelingen waardevol en is van mening dat een aantal onderwerpen ook onder-
gebracht kunnen worden bij het Drentse energiebedrijf i.o. Hoe wordt omgegaan met langlopende 
contracten? De VVD vindt dat een aantal zaken ook ondergebracht kunnen worden in de KUS-
regeling. De CU doet een appél aan iedereen om voort te gaan op de weg van het K&E programma. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Dankt voor de complimenten. Een aantal zaken past inderdaad prima in een Drents Energiebedrijf; 
een paraplu-organisatie voor lokale initiatieven. Voorstellen hierover worden momenteel uitgewerkt. 
Inmiddels is men zich in Den Haag ook bewust van de langer lopende contracten zoals de SDE zou 
moeten zijn. Als voorzitter van de taskforce Groene Energie heeft de gedeputeerde directe contacten 
in Den Haag. GS houden zeker een vinger aan de pols ook als het gaat om de toegang van groene 
stroom op het net. Discussie op dit moment is of het Noorden mag anticiperen met een hier bedachte 
berekeningssystematiek die nog in een AmvB moet worden opgenomen. Gedogen is hierbij waar-
schijnlijk het verlossende woord. Een aantal zaken vallen onder het K&E programma. De KUS rege-
ling is minder geschikt. Verder is er een lobby gaande om de SDE regeling minder een tombola te 
laten zijn. Zo wordt gekeken of het ook mogelijk is om een samenwerking van boeren een aanvraag in 
te laten dienen. Aan het Tennet-traject wordt zichtbaar gewerkt in Drenthe, GS worden niet separaat 
hiervan op de hoogte gehouden. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de commissie zich kan vinden in het voorstel 
van GS om de brief voor kennisgeving aan te nemen. 
 
5b. Brief van 10 december 2009 over Actieplan 2010 programma Klimaat en Energie 
Inhoud van de brief: GS informeren PS over de inspanningen die zij in 2010 voor de uitvoering van het 
programma Klimaat en Energie willen verrichten om de programmadoelstellingen te realiseren. Te-
vens bevat het Actieplan 2010 een terugblik op de inspanningen in 2009 en de daarmee behaalde 
resultaten.  
  
Samenvattende reactie van de fracties 
De PvdA, het CDA en GL hebben moeite met het idee dat de doelen niet gehaald kunnen worden 
zonder de opslag van CO2. Hierover moet nog verder worden nagedacht. 
De VVD benadrukt dat het gaat om de effecten voor het milieu. Het mag voor deze fractie wel concre-
ter. I.k.v. de klimaatcontracten mogen actieve gemeenten wel worden beloond. De CU wil weten hoe-
ver het met deze contracten staat. De VVD wil de KUS-regeling volgende jaar wel terug laten komen. 
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Het bestede geld moet efficiënt en effectief worden besteed. De PvdA sluit bij dit laatste punt aan. 
Deze fractie is positief over het actieplan, ziet uit naar de uitkomsten van het onderzoek van het 
Drentse energiebedrijf, maar vraagt zich ook af of de K&E doelstellingen wel worden gehaald en of de 
juiste maatregelen wel worden genomen. Het stimuleren van zon- en windenergie mag wel krachtiger 
worden opgepakt. De SP sluit bij dit laatste punt aan. 
De CU maakt GS complimenten voor het halen van de multiplier van 4. Evalueren is nu (nog) niet aan 
de orde. De subsidieregeling Energiebesparing Bestaande Bebouwing (SEBB 2009) is een groot suc-
ces, is het mogelijk om de regeling (financieel) uit te breiden? Het CDA vindt dat GS op de goede weg 
zijn zoals bij de multiplier, hieraan moet dan ook worden vastgehouden. Zij stellen GS en de andere 
fracties de vraag waarom dit actieplan niet als een besluit aan de commissie is voorgelegd zoals in 
2008 is afgesproken. De andere fracties geven aan geen problemen te hebben met het aanbieden 
van het plan op de wijze zoals het nu is gegaan. 
GL vindt het een gemiste kans dat het Drents Energiebedrijf niet in de stukken staat vermeld. Verder 
lijkt het alsof het VamMera-terrein  al een feit is, terwijl alleen nog maar de conceptvergunning is ver-
strekt aan Noblesse. Er zijn vele bezwaarschriften ingediend. 
Tot slot merkt de SP op dat zo snel mogelijk moet worden overgegaan op schone energie, zij is tegen 
de opslag van CO2 en kernafval. Bovendien is het onbegrijpelijk dat slechts 1 SDE aanvraag is geho-
noreerd. 
   
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Met dit programma is het de bedoeling om nog meer te focussen en afspraken te concretiseren. Dat 
het niet zonder de CO2  opslag gaat lukken betekent niet dat dit laatste dan ook gaat gebeuren. Het is 
apert onjuist dat de opslag van CO2 een gelopen race is. In het kader van het nieuwe Omgevingsbe-
leid komt er een structuurvisie voor de ondergrond. Er zal ongelofelijk hard moeten worden gewerkt 
om concrete maatregelen van de grond te krijgen. Dit lukt niet zonder anderen zoals de gemeenten. 
Nog niet is bekend hoe het zit met de CO2-emissie reductie. Er wordt hard gewerkt om alle bij de ge-
meente aanwezige gegevens in één systeem te krijgen. Binnen enkele maanden zijn deze gegevens 
beschikbaar. Een overzicht van de cofinancieringberekening is beschikbaar en wordt naar de commis-
sie gestuurd. (JSt: via de mail d.d.15.01.10). 
Voor de KUS-regeling is een andere vorm gevonden. Over een periode van 2 jaar wordt 1 miljoen 
euro aan het IAD gekoppeld (Innovatief Actieprogramma Drenthe). Een ander deel wordt gekoppeld 
aan de klimaatcontracten. Actieve gemeenten zullen navenant hoger worden beloond. 
Gewerkt wordt aan de het Drents Energiebedrijf. Kennis en kunde wordt hierbij gekoppeld aan ideeën 
Eind januari is het volgende overleg. Het is juist dat aan Noblesse nog maar een ontwerpvergunning is 
verleend. Geprobeerd is aan te geven dat Attero (v/h Essent Milieu) een andere weg is ingeslagen. 
Het is niet bekend waarom maar 1 SDE aanvraag is gehonoreerd. Gekeken zal worden of initiatiefne-
mers tegemoet gekomen kunnen worden in de voorbereidingskosten.  
Tot slot geeft de gedeputeerde aan MFD een rol te willen geven op het gebied van kennisoverdracht 
en bekendmaking voor wat betreft de klimaantconvenanten. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Klip: Informatie over de reductie van CO2-emissie wordt, zodra deze van de gemeenten 
is ontvangen, naar de commissie gezonden. 
Gedeputeerde Klip: na te zullen gaan wanneer deze overzichten van de gemeenten zijn te verwach-
ten. 
Gedeputeerde Klip: uit te zullen zoeken of de subsidieregeling Energiebesparing Bestaande Bebou-
wing, financieel kan worden uitgebreid. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de fracties duidelijk zijn geweest in hun me-
ning over het Actieplan. 



 

 7 

 
5c. Brief van 10 december 2009 over Informatie omtr ent stand van zaken Atelier Mooi Drenthe 
en het tegengaan van de (verdere) verrommeling van het landschap 
Inhoud van de brief: GS brengen verslag uit over de voortgang van het tegengaan van de verdere 
verrommeling van het Drentse Landschap sinds maart 2009. Zij gaan in op de twee sporen die uitge-
zet zijn om de ruimtelijke kwaliteit van Drenthe op zowel lange als korte termijn te verbeteren: Atelier 
Mooi Drenthe en Aanpak concreet verrommelde situaties.  
  
Samenvattende reactie van de fracties 
De fracties van VVD en GL zijn teleurgesteld in het verhaal. Het CDA sluit daar bij aan voor wat betreft 
het tegengaan van de verrommeling van het landschap. Het CDA is ook niet onder de indruk van de 
gepresenteerde lijst. De CU vindt dit ook. De CU pleit voor een integrale aanpak. 
GL is van mening dat zeker in het kader van PNS (provincie nieuwe stijl) de gemeenten aan zet zijn 
en niet de provincie. De VVD deelt deze mening, en vraagt zich af waarom hier mee moet worden 
doorgegaan, ‘rommel erven’ horen bij de gemeente thuis. De SP is het met de VVD eens. Het CDA 
stelt voor om het atelier te handhaven en met de overige projecten op te houden. De PvdA vraagt 
waarom het atelier niet is ondergebracht bij het Drents Plateau, die heeft er de expertise voor. Het 
benoemen van ruimtelijke kwaliteit is niet eenvoudig. Hoe wordt het voorgelegd aan PS? De betrok-
kenheid met de bewoners wordt gemist. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het college kan zich de kritiek van de fracties (voor een deel) wel voorstellen. Belangrijk is ook de 
verschillende ontwikkelingen zoals de nieuwe structuurvisie. Het is belangrijk om partijen samen te 
brengen. Voor het Atelier – een onafhankelijk bureau met een adviesraad – zijn er belangrijke onder-
werpen om op te pakken zoals de schaalvergroting van het landelijke gebied en infrastructuur. 
De verrommeling is een moeizaam traject, het is niet gemakkelijk om tot goede projecten te komen. 
Gemeenten moeten het oppakken, samen met de provincie. Het primaat van de provincie ligt bij het 
uitstralen van positieve energie in het voortraject. De rol van het Atelier ligt bij de ruimtelijke kwaliteit. 
Het gezamenlijk aanpakken van een landschap kan zijn plek vinden binnen een pMJP project, zoals 
rondom het Oranjekanaal. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat uit de beraadslaging geen conclusie is te 
trekken. Het onderwerp komt zeker terug in het nieuwe Omgevingsbeleid. 
 
5d. Brief van 17 december 2009 over Evaluatie Ruimt e voor ruimte-regeling 
Inhoud van de brief: GS informeren PS over de uitgevoerde evaluatie over de Ruimte voor ruimte-
regeling. Er zijn gemeenten geënquêteerd en er zijn gesprekken geweest met medewerkers van LTO 
Noord, Milieufederatie, Drents Plateau, provincie Drenthe en een aantal gemeenten buiten onze pro-
vincie. De inzet van de regeling is het verbeteren van de landschappelijke kwaliteit in het buitenge-
bied.  
  
Samenvattende reactie van de fracties 
De VVD, het CDA en de SP zouden de sloopnorm op 750 m2 willen stellen, wel flexibel maar met een 
vertrekpunt. De VVD is van mening dat de gemeente ergens op moet kunnen toetsen. Het risico is 
namelijk dat er 12 verschillende (gemeentelijke) interpretaties komen. Deze verbreding sluit ook aan 
bij de VAB (Vrijkomen agrarische bedrijven). Een provinciale erfconsulent is niet nodig. Het CDA 
noemt evenals de VVD dat in de SWOT analyse wordt opgemerkt dat de sloopnorm beperkend werkt. 
Voor het CDA is en blijft verfraaiing van het landschap het doel. Uit eerdere cijfers is gebleken dat bij 
een norm van 750 m2 veel meer (te slopen) panden/gebouwen in aanmerking komen. Deze fractie 
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pleit voor de mogelijkheid om de regeling aan te passen aan locale omstandigheden met een marge 
voor gemeenten. 
De PvdA en de CU onderschrijven de aanbevelingen zoals de mogelijkheid voor maatwerk. Zij willen 
juist af van een normering. Iedere norm roept om mogelijkheden om af te wijken. Sturing kan, aldus de 
PvdA ook plaatsvinden via gebiedsgerichte plannen. Het gaat niet om de normering maar om de kwa-
liteit van het gebied. De SP wil eenvoudige aanvraagprocedures en merkt op dat de bouw zit te sprin-
gen om werk. Ook GL heeft geen behoefte aan een normdiscussie. Het is een goede evaluatie zeker 
met de verbreding naar maatwerk. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het gaat om de ruimtelijke kwaliteit. Er is pas sprake van kwaliteit als bekend is wat er in het gebied 
aan de hand is. Een bandbreedte is noodzakelijk. De regeling moet ook wel een kans krijgen in de 
provincie. Vertrouwen is daarbij noodzakelijk. Gemeenten zitten ook op de provinciale lijn en zijn blij 
met de flexibiliteit. Ook maatwerk is belangrijk. Diverse partijen nemen hun eigen belang mee in de 
regeling zoals de LTO. Het draagvlak wordt daarmee alleen maar groter. De regeling zal worden ge-
implementeerd in de uitvoeringsparagraaf van het nieuwe Omgevingsbeleid. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de commissie zich wederom over de rege-
ling kan buigen bij het nieuwe Omgevingsbeleid. 
 
6. Mededelingen 
De vergadering stemt in met de voorgestelde bijeenkomsten op 17 februari a.s. over de Ondergrond 
en een kennismaking met leden van de AFLO. 
 
7. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 17:32 uur uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 17 februari 2010. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid van woensdag 17 februari 
2010, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 15-01-2010 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Omgevingsbeleid  
(tot en met commissievergadering van 13 januari 2010 bijgewerkt) 

 
 

 

Nr 

 

Datum 

toezegging 

 

 

Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 

 

Wijze van afdoening 

 

√ 

1. 13-05-2009 

SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe met een voorstel te 
komen om de verdroging zo snel mogelijk aan te pak-
ken. (PvdA) 

Brief van 11-11-2009 √ 

2. 13-05-2009 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe uit te zoeken of de 30% 
sociale woningbouw opgenomen is in het ABF rapport. 
(GroenLinks) 

Memo d.d. 
11.01.2010 

 

√ 

3.  13-05-2009 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de Evaluatie van de 
Ruimte voor Ruimte Regeling in september 2009 voor 
te willen leggen aan de statencie. OGB. (CDA, PvdA, 
GroenLinks) 

Agendapunt 
OGB 13-01-2010 √ 

4. 17-06-2009 

OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe de commissie op de hoogte te 
houden van de ontwikkelingen van het GEO park. 
(CDA) 

  

5. 17-06-2009 

OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe de notitie over het terugdrin-
gen van bestrijdingsmiddelen in het grondwater toe te 
zenden na behandeling in GS. (VVD) 

Brief van 29-10-2009 √ 

6. 17-06-2009 

SC OGB 

De heer BATS zegt toe dat de eerste resultaten van 
het onderzoek spoorlijn Emmen-Meppen in het najaar 
van 2009 komen. (CDA) 

Memo d.d. 08-01-
2010; onderzoek is 
afgerond, volgt bin-
nenkort 

 

7. 17-06.2009 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de stand van zaken van 
de verkenning van het actief provinciaal grondbeleid te 
zullen uitzoeken. (CU) 

Toegestuurd op korte 
termijn 
(OGB 13-01-2010) 

 

8. 09-09-2009 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de evaluatie van de 
Ruimte voor Ruimteregeling inclusief de door de VVD 
gesteld vragen transparant en voorzien van succes en 
faalfactoren vóór het einde van 2009 aan de staten-
commissie te zullen aanbieden. (CDA) 

Agendastuk 13-01-
2010 √ 

9. 09-09-2009 

SC OGB 

De heer BATS zegt toe de resultaten van de door het 
DB-OV Bureau over de recente aanbestedingen op-
gestelde evaluatie toe te zenden aan de statencom-
missie. (PvdA) 

Memo d.d. 08-01-
2010, onderzoeksop-
dracht wordt binnen-
kort vastgesteld door 
DB, daarna volgt 
toezending aan cie. 

 

10. 09-09-2009 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe PS eens per 6 weken 
op een transparante wijze in een voortgangsverslag 
inzicht te geven van de vorderingen van de maatrege-
len in het kader van de Stimuleringsmaatregelen 
Drentse woningmarkt. (CDA, CU en PvdA) 

Stand van zaken: 
binnen 1 á 2 weken 
volgt een tussenrap-
portage (= onderdeel 
van de versnellings-
nota). 
(OGB 13-01-2010) 

√ 



Bijgewerkt 15-01-2010 

 

11. 14-10-2009 

SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat de staten op korte 
termijn uitleg ontvangen over hoe het overleg over de 
WAV-kaart is verlopen. (CDA) 

Stand van zaken: 
diverse gesprekken 
gevoerd met LTO en 
groene organisaties 
over EHS. Overeen-
stemming is bereikt. 
WAV-kaart wordt in 
procedure gebracht. 
Daarna komt het 
voorstel in cie terug.  
(OGB 13-01-2010) 

√ 

12. 14-10-2009 

SC OGB 

De heer BATS zegt toe na te vragen of het verkrijgen 
van een overzicht van de huidige BDU uitkering, mo-
gelijk is. (CDA, VVD, PvdA) 

Memo d.d.  
08-01-2010 √ 

13. 14-10-2009 

SC OGB 

De heer BATS zegt toe dat de bestekken van de aan-
besteding treindienst Zwolle-Emmen ter informatie 
naar de commissie worden gestuurd. (CDA) 

Memo d.d. 08-01-
2010, toezending in 
week 2. 

√ 

14. 11-11-2009 

PS 

Mevrouw KLIP zegt toe haast te maken met de plan-
nen voor een Drents energiebedrijf. (GL) 

Stand van zaken: 
wordt eind januari 
2010 voortgezet. 
(OGB 13-01-2010) 

 

15. 11-11-2009 

PS 

Mevrouw KLIP zegt toe uit te zoeken of zonnepanelen 
vallen onder de Subsidieregeling energiebesparing. 
(GL) 

Ja. 
(OGB 13-01-2010) √ 

16. 11-11-2009 

PS 

Mevrouw KLIP zegt toe na te gaan of groene daken 
onderdeel van het klimaat- en energiebeleid kunnen 
vormen. (GL) 

Nee, niet op dit mo-
ment.  
(OGB 13-01-2010) 

√ 

17. 11-11-2009 

PS 

Mevrouw KLIP zegt toe de provincie aan te melden 
voor de pilot van TNO m.b.t. zonne-energie op fiets-
paden. (GL) 

Stand van zaken: 
TNO komt in februari 
met informatie. 
(OGB 13-01-2010) 

 

18. 11-11-2009 

PS 

Mevrouw KLIP zegt toe het overzicht van multiplieref-
fecten aan het Actieplan Klimaat en Energie 2010 toe 
te zullen voegen. (CDA) 

Overzicht digitaal 
toegestuurd d.d.  
15-01-2010 
(OGB 13-01-2010) 

√ 

19. 16-12-2009 

SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe uit te zoeken waarop de be-
naming gewasbescherming in het POV is gebaseerd. 

Wet gebaseerd op 
gewasbeschermings-
middelen. 
(OGB 13-01-2010) 

√ 

20. 16-12-2009 

SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe uit te zoeken waarom het ka-
naal Erica-Ter Apel en het Oranjekanaal respectieve-
lijk niet en nog wel op de lijst behorende bij het POV 
staan vermeld. 

Kan. Erica-Ter Apel: 
staat nog niet op de 
lijst, omdat het nog 
volop in ontwikkelling 
is. Oranjekanaal: het 
betreft hier een klein 
gedeelte van het 
kanaal waarvoor de 
prov. belast is met 
het vaarwegbeheer. 
(OGB 13-01-2010) 

√ 



Bijgewerkt 15-01-2010 

 

21. 16-12-2009 

SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe uit te zoeken wat onder het 
programma valt waarop de pijlerparticipatie (i.k.v. kli-
maat en energie) rust. 

Komt binnenkort. 
(OGB 13-01-2010) 

 

22. 16-12-2009 

SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe in het voorjaar van 2010 te 
zorgen voor een evaluatie van het programma waarop 
de pijlerparticipatie (i.k.v. klimaat en energie) rust. 

Komt binnenkort. 
(OGB 13-01-2010) 

 

23. 13-01-2010 

SC OGB 

De heer BATS zegt toe te zullen informeren bij de 
gemeente Emmen, Prorail en de Minister van V&W of 
de door hem geciteerde brieven over het station Bar-
geres beschikbaar kunnen worden gesteld aan de 
commissie. (GL) 

  

24. 13-01-2010 

SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe dat de informatie over de re-
ductie van CO2-emissie naar de commissie wordt 
verzonden, zodra deze van de gemeenten is ontvan-
gen. (PvdA, CDA, GL) 

  

25. 13-01-2010 

SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe na te zullen gaan wanneer de 
overzichten over de reductie van CO2-emissie van de 
gemeenten zijn te verwachten. (CDA) 

  

26. 13-01-2010 

SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe uit te zullen zoeken of de sub-
sidieregeling Energiebesparing Bestaande Bebouwing 
financieel kan worden uitgebreid. (CU) 

  

 

   

Lange termijn 

 

  

1. 17-06-2009 

SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe de informatie over 
projecten die onder de Tennet gelden (kunnen) vallen 
aan de commissie beschikbaar te stellen ná het zo-
merreces 2009. (VVD) 

Voorstellen (project-
categorieën) worden 
i.k.v. pMJP afgewik-
keld. Meer te melden, 
dan volgt informatie. 
Het traject loopt t/m 
2011. 
(OGB 13-01-2010) 

 

2. 09-09-2009 

SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe in de evaluatie van de 
Subsidieregeling toerisme Natuurlijk? Drenthe 2008-
2010 op te zullen nemen wat voor soort aanvragen er 
zijn gewest, wat de doelstellingen waren en wat is 
bereikt. Deze evaluatie zal medio 2010 verschijnen. 
(CDA) 

  

3. 11-11-2009 

PS 

Mevrouw KLIP zegt toe onderzoek te zullen doen naar 
energiebesparing en alle vormen van opwekking van 
duurzame energie bij de (her)inrichting van bedrijven-
terreinen. (GL) 

  

4. 25-11-2009 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe provinciale staten te 
betrekken bij de voortgang van de bedrijventerreinen 
in de Regio Assen-Groningen. 

  

 



Bijgewerkt 15-01-2010 

 

 

 

  

Moties 
 

  

M3 

CDA 

22-04-2009 

(PS) 

PS verzoeken GS om verder voorbeeldgedrag te to-
nen, door direct na opening van het gerevitaliseerde 
provinciehuis alle extern gekochte energie 
(gas&elektriciteit) voorzien te laten zijn van een zoge-
naamd “groen” certificaat. 

  

 


